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13 octobre - 10 novembre 2007
Alana Rile y October 13 - November 10, 2007

Surrender

Vidéo et photographie / Video and photography Vernissage: samedi le 13 octobre, 17h—19h

Opening: Saturday, October 13, 5-7 pm

Songs of Love
(Miriam Alfaro Flores, She works at myneighbourhood fish shop)
2007 (video still)

Dans son plus récent projet, Songs of Love, Alana Riley fait le portrait des « inconnus familiers »,
comme son couturier, son hygiéniste dentaire, sa buandiere, etc. L’artiste leur demande d’interpréter une
chanson d’amour de leur choix. Via ses vidéos, Riley les découvre et les présente, dévoilant leur
sensibilité éloquente.

Cette projection est accompagnée d’une série photographique, Surrender, dans laquelle I'artiste invite
les participants a se laisser aller alors qu’elle les porte sur son dos.

In her recent series, Alana Riley explores the people who work in the places that she frequents —
her grocer, her tailor, her dentist, etc. Songs of Love is a series of short video portraits of these people
singing a love song of their choice.

This projection is accompanied by the photo series, Surrender, which is again set within each
participant’s workspace. The artist challenges normal client-worker roles by carrying her participants on
her back.

Heures d’ouverture : du mercredi au samedi de 12h a 17h et sur rendez-vous
Opening hours: Wednesday to Saturday from 12pm to 5pm and by appointment



